
 
Zápisnica 

zo 4. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkej Ide 
konaného dňa 13.4.2023 

 
 
Bod.č.1 - Otvorenie 
4. riadne zasadnutie OZ vo Veľkej Ide sa začalo o 15:30. Po privítacích slovách starostu obce 
Petra Nagya sa pristúpilo k voľbe návrhovej komisie, určení overovateľov zápisnice a určenie 
zapisovateľa. 
Prítomní poslanci: Mgr. Gabriela Abošiová, Ivan Csiszár, Štefan Demko, Mgr. Vladimír 
Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres 
 
Neprítomný: Štefan Matusák 
 
Bod.č.2 – Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa 
Starosta obce Veľká Ida do návrhovej komisie navrhol poslancov Ladislava Veresa a Mgr. 
Gabriela Lukáča. Overovateľom zápisnice boli určení poslanci Mgr, Gabriela Abošiová 
a Gabriel Knap. Napísaním zápisnice bol menovaný Ján Rontó. 
 
Hlasovanie:  
Za: 8 - Mgr. Gabriela Abošiová, Ivan Csiszár, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel 
Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres 
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.3 – Schválenie programu OZ 
Program zasadnutia bol poslancom písomne doručený zákonom určenej lehote v nasledovnom 
znení:  

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa 
3. Schválenie programu OZ 
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  
5. Návrh Všeobecného záväzného nariadenia obce Veľká Ida č. 1/2023 o podmienkach 

predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach v obci Veľká Ida 
6. Návrh Všeobecného záväzného nariadenia obce Veľká Ida č. 2/2023 o určení výšky 

dotácie na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej 
školy, dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia 

7. Návrh Všeobecného záväzného nariadenia obce Veľká Ida č. 3/2023 o určení výšky 
príspevku v materskej škole a v školských zariadeniach zriadených obcou 

8. Návrh na schválenie návratnej pôžičky pre registrovaný sociálny podnik GombIda s.r.o. 
9. Návrh na schválenie Memoranda o spolupráci so spoločnosťou Solfin a.s. 
10. Návrh na schválenie ponuky na realizáciu individuálnej bytovej výstavby od 

spoločnosti KKP Invest  s.r.o. 

11. Správa finančnej komisie 
12. Návrh na schválenie dotácií záujmovým združeniam  



13. Schválenie prevodu majetku obce formou zámeny medzi Pavlom Kulíkom, Veľká Ida 
513, Veľká Ida, 044 55 a obcou Veľká Ida 

14. Žiadosť pani Lenky Nagyovej na odpredaj časti pozemku KN-E 3468 
15. Žiadosť pána Ing. Andreja Demka o riešenie prístupu na pozemok, ornú pôdu  
16. Žiadosť o poskytnutie jednorazovej finančnej  výpomoci pre pani Evu Kitkovú 
17. Žiadosť o jednorazový príspevok pre pána Blažeja Veľasa 
18. Interpelácie poslancov 
19. Rôzne 
20. Záver 

 
Po prečítaní programu zasadnutia OZ vo Veľkej Ide sa postúpilo k jeho odsúhlaseniu. 
 
Hlasovanie:  
Za: 8 - Mgr. Gabriela Abošiová, Ivan Csiszár, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel 
Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres 
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.4 – Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  
V tomto bode programu pán starosta oboznámil prítomných, že všetky uznesenia 
z predchádzajúcich rokovaní sa plnia priebežne alebo sú splnené. 
 
Na zasadnutie došiel o 15:45 p. poslanec Štefan Matusák. 
 
Bod č.8 - Návrh na schválenie návratnej pôžičky pre registrovaný sociálny podnik 
GombIda s.r.o. 
 
Starosta obce Peter Nagy presunul bod č.8 z programu zasadnutia pred bod č.5 z dôvodu, že 
zamestnanci sociálneho podniku, ktorí boli prítomní na zasadnutí OZ poprosili starostu 
a poslancov, aby tento bod bol prerokovaný skôr. 
Poslanci žiadali pána starostu obce Veľká Ida o vysvetlenie tohto programu hlavne z dôvodu, 
že výročnú správu o sociálnom podniku GombIda  s.r.o. nedostali a ani nemajú relevantné 
informácie o podnikaní subjektu, čo sa týka zákaziek, počtu pracovníkov, o ziskoch a výdajov 
pre sociálni podnik. Na otázky poslancov odpovedal starosta obce ohľadom fungovania 
sociálneho podniku. Informoval poslancov o uzatvorených zmluvách na rok 2023 a o 
pripravovaných ďalších zmluvách, ktoré sú v štádií jednaní, ako USS Košice s.r.o. obcou  Malá 
Ida a priemyselným parkom Veľká Ida. Členovia valného zhromaždenia sú: Tomáš Demko, 
Zuzana Ďurčová, Alexander Benö.  
 
Zasadnutie opustil p.Ivan Csiszár o 16:35 ktorý mal nastúpiť do práce. 
 
Starosta obce prisľúbil na ďalšie zasadnutie správu o sociálnom podniku o celom hospodárení 
a celý záverečný účet spoločnosti. Poslanci následne schválili návratnú pôžičku pre 
registrovaný sociálny podnik GombIda s.r.o. za rok 2023 v sume 27 490, - € z rozpočtu obce. 
 
 
 
 
 



Hlasovanie:  
Za: 8 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. 
Gabriel Lukáč, Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres 
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.5 – Návrh Všeobecného záväzného nariadenia obce Veľká Ida č. 1/2023 
o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach v obci 
Veľká Ida 
 
Po pozmeňujúcich návrhov poslancov, ktorí upozornili na nedostatky ako aj chyby vo VZN č. 
1/2023 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach v obci 
Veľká Ida toto nariadenie bolo odsúhlasené. 
 
Zasadnutie opustil o 16:45 pán poslanec Mgr. Gabriel Lukáč. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Štefan 
Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres 
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.6 - Návrh Všeobecného záväzného nariadenia obce Veľká Ida č. 2/2023 o určení 
výšky dotácie na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča 
jazykovej školy, dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia 
 
Poslanci bez pripomienok uzniesli na znení VZN 2/2023. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Štefan 
Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres 
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
 
Bodč.7 - Návrh Všeobecného záväzného nariadenia obce Veľká Ida č. 3/2023 o určení 
výšky príspevku v materskej škole a v školských zariadeniach zriadených obcou 
 
Po preštudovaní dokumentu poslanci bez pripomienok uzniesli na znení VZN3/2023. 
Hlasovanie:  
Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Štefan 
Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres 
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
 



Bod č.9 - Návrh na schválenie Memoranda o spolupráci so spoločnosťou Solfin a.s. 
 
Z dôvodu úprav prístupových ciest pri priemyselnom parku bolo nutné prijať toto 
memorandum, aby jednotlivé subjekty mali prístup na svoje pozemky ako aj upraviť cesty 
podľa skutočného vlastníctva a zamerania. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Štefan 
Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres 
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.10 - Návrh na schválenie ponuky na realizáciu individuálnej bytovej výstavby od 
spoločnosti KKP Invest  s.r.o. 
 
Spoločnosť KKP Invest s.r.o. ponúka na predaj výkresovú dokumentáciu s odsúhlasením 
územným rozhodnutím na stavbu rodinných domov spolu s parcelami. 
Tento bod poslanci presunuli na ďalšie zasadnutie OZ. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Štefan 
Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres 
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.11 - Správa finančnej komisie 
 
Správu prečítal predseda finančnej komisie p. Štefan Demko. Finančná komisia sa venovala 
dotáciám, ktoré jednotlivé subjekty žiadali v roku 2022 a ako hospodárili, na čo využili dotácie. 
Vo svojej správe konštatoval, že peniaze boli použité na žiadané účely. Poslanci správu zobrali 
na vedomie.  
 
Hlasovanie:  
Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Štefan 
Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres 
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.12 - Návrh na schválenie dotácií záujmovým združeniam 
 
V tomto bode programu boli prečítané žiadosti od záujmových združení na rok 2023 a na aké 
aktivity peniaze žiadajú. Poslanci žiadané dotácie odsúhlasili. 
 
Poľovníckemu združeniu JASTRAB Veľká Ida vo výške  4000 €  
Slovenskému zväzu chovateľov – Základnej organizácii vo Veľkej Ide vo výške 1800 €: 
FS ILOSVAI vo Veľkej Ide vo výške 5000 €  
ZO CSEMADOK vo Veľkej Ide vo výške 3000 €  



 
Hlasovanie:  
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Ján 
Rontó, Ladislav Veres 
Držal sa: 1 - Štefan Matusák 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Na zasadnutie OZ sa vrátil Mgr. Gabriel Lukáč o 17:30 
 
Bod č.13 - Schválenie prevodu majetku obce formou zámeny medzi Pavlom Kulíkom, 
Veľká Ida 513, Veľká Ida, 044 55 a obcou Veľká Ida 
 
Tento bod programu už viac krát bolo na zastupiteľstvách prejednané a preto po prečítaní 
zmluvy o prevode poslanci odsúhlasovali. 
 
Hlasovanie:  
Za: 8 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. 
Gabriel Lukáč, Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres 
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.14 - Žiadosť pani Lenky Nagyovej na odpredaj časti pozemku KN-E 3468 
 
Obecné zastupiteľstvo preštudovalo a prerokovalo žiadosť pani Lenky Nagyovej podľa 
priloženej výkresovej dokumentácie. OZ žiadanú časť pozemku určilo ako nepotrebný majetok 
 
Hlasovanie:  
Za: 8 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. 
Gabriel Lukáč, Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres 
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.15 - Žiadosť pána Ing. Andreja Demka o riešenie prístupu na pozemok, ornú pôdu  
 
Po preštudovaní a prerokovaní žiadosti a výkresovej dokumentácie poslanci odsúhlasili úpravu 
terénu vysypaním kameniva aby sa umožnilo k prístupu parcelám 197/1 a 197/2 pre majiteľov 
parciel v katastri obce Veľká Ida. 
 
Hlasovanie:  
Za: 8 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. 
Gabriel Lukáč, Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres 
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Na žiadosť poslancov pán starosta prerušil zasadnutie o 17:45 do 18:00. 
Odišli zo zasadnutia o 17:45 poslanci Mgr. Vladimír Gladič a Mgr. Gabriel Lukáč. 



 
Bod č.16 - Žiadosť o poskytnutie jednorazovej finančnej  výpomoci pre pani Evu Kitkovú 
 
Predseda sociálnej komisie poslanec p. Ladislav Veres prečítal správu komisie, ktorá zaoberala   
Žiadosťami o sociálnu výpomoc. Stanovisko k žiadosti podľa komisie poslanci neschválili. 
Návrh bol 200€ ako sociálnu výpomoc pre p. Kitkovú. 
 
Hlasovanie:  
Za: 1 - Ladislav Veres 
Držal sa: 0  
Proti: 5 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Štefan Matusák, Ján Rontó,  
Návrh neprešiel.  
 
Následne po dlhých rozpravách poslanci navrhli pre p. Kitkovú nákup vodomernej šachty 
a pomoc pri osadení šachty a asistenciu pri vybavovaní občiansky preukaz pre jej chorú dcéru. 
 
Hlasovanie:  
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Štefan Matusák, Ján Rontó, 
Ladislav Veres 
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Na zasadnutie OZ sa vrátil Mgr. Gabriel Lukáč o 16:38. 
 
Bod č.17 - Žiadosť o jednorazový príspevok pre pána Blažeja Veľasa 
 
Poslanci následne v ďalšom bode programu venovali žiadosti o sociálnu výpomoc pre rodinu 
pána Blažeja Veľasa. Ohľadom na maloleté deti poslanci odsúhlasili rodine 300€. 
 
Hlasovanie:  
Za: 4 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Ján Rontó, Ladislav Veres 
Držal sa: 0 
Proti: 3 - Štefan Demko, Mgr. Gabriel Lukáč, Štefan Matusák 
Návrh prešiel.  
 
Pán starosta nariadil krátku prestávku o 18:40 do 18:55. 
 
Bod č.18 – Interpelácie poslancov 
 
V tomto bode programu poslanci nemali nijaké pripomienky a preto zasadnutie pokračovalo 
ďalším bodom. 
 
Bod č.19 - Rôzne 
 
Do rozpravy sa prihlásil pán Jozef Žiga: 
- Upozornil na chýbajúce kanalizačné poklopy pri dome Ladislava Tótha a na Mičurinskej 

ulici naproti domu 470. 
- Na miestnom cintoríne niektorých častiach chodníka sa nachádza blato, žiadal nápravu. 



- Z vedľajších obecných ciest vychádzať na štátnu cestu v niektorých častiach obce je zlý 
výhľad a preto odporučil možnosť osadenie zrkadiel. Starosta obce prisľúbil možnosť 
nápravy. 

- Ďalšia jeho otázka smerovala na pána starostu, prečo učiteľky škôlky nedostali darčeky na 
deň učiteľov, keď učiteľky základnej školy dostali a oni ani nie sú zamestnancami obce 
ako učiteľky MŠ. 

Pán poslanec Štefan Matusák upozornil na zle rozmiestnenie veľkokapacitných kontajnerov na 
cintoríne. 
 
Bod č.20 - Záver 
Zasadnutie ukončil starosta obce Veľká Ida o 19:15. 
 
 
Overovatelia:  
 
 
.................................................      ............................................  
    Mgr. Gabriela Abošiová v.r                        Gabriel Knap v.r. 
 
 
Vo Veľkej Ide, dňa 20. 4. 2023 

 
..................................................  

    Peter Nagy v.r. 
       starosta obce Veľká Ida 

 


